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 الإسراء للتعليم والإستثمارشركة 

 محدودة شركة مساهمة عامة

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

 

 

 

 

 

 

 

 صفحة 

  

 2  الموحدة المالية المرحلية المختصرة قوائمال مراجعة حول تقرير  -

  

 3 الموحدة ةالمرحلي المركز المالي قائمة  -

  

 4 الموحدة ةالمرحلي الشامل الدخل قائمة  -

  

 5 الموحدة ةالمرحلي الملكيةالتغيرات في حقوق  قائمة  -

  

 6 الموحدة ةالمرحلي التدفقات النقدية قائمة  -

  

 9 - 7  الموحدة المختصرةالمالية المرحلية  قوائمإيضاحات حول ال  -
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 الإسراء للتعليم والإستثمارشركة 

 محدودة شركة مساهمة عامة

 2025آذار  31كما في الموحدة  ةالمرحلي المركز المالي قائمة
 

 )بالدينار الأردني(
 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

 

  

 

 إيضاح

 آذار 31

 2025  

 )غير مدققة(

كانون الأول  31

2024  

 )مدققة(

    الموجودات

    الموجودات غير المتداولة 

 20,305,730  20,461,381   ممتلكات ومعدات

 6,996,417  6,996,417   إستثمارات عقارية 

 27,302,147  27,457,798   مجموع الموجودات غير المتداولة 

    

    الموجودات المتداولة

 143,969  159,843   مخزونال

 2,391,480  2,529,581   بالقيمة العادلة من خلال قائمة الدخل موجودات مالية

 178,179  152,512   شرصدة مدينة شخرى

 4,130,900  5,344,747   ذمم مدينة

 4,600,000  3,600,000   ودائع بنكية

 619,187  388,857   النقد وما في حكمه

 12,063,715  12,175,540    مجموع الموجودات المتداولة 

 39,365,862  39,633,338   مجموع الموجودات

    

    حقوق الملكية والمطلوبات 

    حقوق الملكية

 15,000,000  15,000,000   به والمدفوع  والمكتتب رشس المال المصرح

 3,750,000  3,750,000   احتياطي إجباري

 4,892,472  4,892,472   احتياطي اختياري

 10,943,311  8,765,014  3 شرباح مرحلة

 34,585,783  32,407,486   مجموع حقوق الملكية

    

     المطلوبات

 339,225  721,239   مخصص ضريبة الدخل والمسا مة الوطنية 

 631,543  434,699   ذمم دائنة

 3,149,825  5,462,522   مقبوضة مقدماً يرادات إ

 659,486  607,392   شرصدة دائنة شخرى

 4,780,079  7,225,852    مجموع المطلوبات

 39,365,862  39,633,338   مجموع حقوق الملكية والمطلوبات 

 

 

   

   
 

 

 

 

 

 "قوتقرش مع تقرير المراجعة المرفالموحدة المالية المرحلية المختصرة  قوائمتشكل جزءاً من  ذه ال (5)( إلى رقم 1"إن الإيضاحات المرفقة من رقم )
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الإسراء للتعليم والإستثمارشركة   

 محدودة عامةشركة مساهمة 

 2025آذار  31 فيأشهر المنتهية  للثلاثةالموحدة  ةالمرحلي الشامل الدخل قائمة
 

 )بالدينار الأردني(
 

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

 

 

 

 آذار 31

2025 

 )غير مدققة(

 آذار 31

2024 

 )غير مدققة(

   الإيرادات 

 4,456,404  4,796,787   إيرادات النشاط التعليمي 

 238,229  329,555  شخرىإيرادات صافي 

 ( 50,308) 138,101  تقييم موجودات مالية بالقيمة العادلة من خلال قائمة الدخلفروقات 

 4,644,325  5,264,443  مجموع الإيرادات 

   

   المصاريف

 (2,971,775) (3,257,536)  تشغيلية وإداريةمصاريف 

   

 1,672,550  2,006,907  ربح الفترة قبل الضريبة 

 (340,951) ( 414,480) فترةللدخل الضريبة 

 (17,048) (20,724) ضريبة المسا مة الوطنية للفترة

 1,314,551  1,571,703  الدخل الشامل للفترةالربح وإجمالي 

   

   

   

 0,088  0,104  ربح الفترة من الأساسية والمخفضة حصة السهم
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  الإسراء للتعليم والإستثمارشركة   

 محدودة عامةشركة مساهمة 

 )غير مدققة( 2025ذار آ 31 المنتهية في أشهرللثلاثة  الموحدة ةالمرحلي الملكيةالتغيرات في حقوق  قائمة
 

 )بالدينار الأردني(
 

 ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

 
  * أرباح إحتياطي إحتياطي رأس المال 

 المجموع مرحلة اختياري  إجباري المدفوع 
      

 34,585,783  10,943,311  4,892,472  3,750,000  15,000,000 1/1/2025الرصيد كما في 

 (3,750,000) ( 3,750,000) -  -  -  (3)إيضاح توزيعات شرباح 

 1,571,703  1,571,703  -  -  -  للفترةإجمالي الدخل الشامل 

 32,407,486  8,765,014  4,892,472  3,750,000  15,000,000  31/3/2025الرصيد كما في 

      

 34,795,876  11,153,404  4,892,472  3,750,000  15,000,000  1/1/2024الرصيد كما في 

 1,314,551  1,314,551  -  -  -  للفترةإجمالي الدخل الشامل 

 36,110,427  12,467,955  4,892,472  3,750,000  15,000,000  31/3/2024الرصيد كما في 

      

 

تخص موجودات مالية بالقيمة العادلة ( دينار 138,101بقيمة )شرباح تقييم غير متحققة  2025 آذار 31كما في  المرحلة الأرباح* تتضمن 

 للتوزيع على المسا مين. غير قابلةقائمة الدخل  من خلال
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 وتقرش مع تقرير المراجعة المرفق"الموحدة المالية المرحلية المختصرة  قوائمتشكل جزءاً من  ذه ال (5)( إلى رقم 1"إن الإيضاحات المرفقة من رقم )
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  الإسراء للتعليم والإستثمارشركة 

 محدودة عامةشركة مساهمة 

 2025آذار  31أشهر المنتهية في  للثلاثةالموحدة  ةالمرحلي التدفقات النقدية قائمة

 

 )بالدينار الأردني(

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

 

 آذار 31 

 2025 

 )غير مدققة(

 آذار 31

 2024 

 )غير مدققة(

   الأنشطة التشغيلية

 1,672,550  2,006,907  قبل الضريبةربح الفترة 

 252,005  235,825  است لاكات

 50,308  (138,101) فروقات تقييم موجودات مالية بالقيمة العادلة من خلال قائمة الدخل

   

   التغير في رأس المال العامل 

 (852,242) (1,213,847) ذمم مدينة

 (4,338) (15,874) المخزون

 158,114  25,667  شرصدة مدينة شخرى

 ( 73,483) ( 196,844) دائنةذمم 

 1,774,074  2,312,697  مقبوضة مقدماً إيرادات 

 9,282  (52,094) شرصدة دائنة شخرى

 (51,037) (53,190) ضريبة الدخل المدفوعة 

 2,935,233  2,911,146  الأنشطة التشغيليةالتدفقات النقدية من صافي 

   

   الأنشطة الاستثمارية

 (2,500,000) 1,000,000  ودائع بنكية

 (104,103) (391,476) ممتلكات ومعدات 

 ( 2,604,103) 608,524  الأنشطة الاستثمارية (المستخدمة فيمن ) صافي التدفقات النقدية

   

   الأنشطة التمويلية

 -  (3,750,000) شرباح موزعة

   

 331,130  (230,330) وما في حكمه التغير في النقد

 578,141  619,187    السنةفي بداية  وما في حكمه النقد

 909,271  388,857  في نهاية الفترة وما في حكمه النقد
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  الإسراء للتعليم والإستثمارشركة 

 محدودة عامةشركة مساهمة 

 )غير مدققة(الموحدة المرحلية المختصرة  المالية قوائمإيضاحات حول ال

 2025آذار  31كما في 
 

 )بالدينار الأردني(

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
 

 تأسيس الشركة ونشاطها.       1
 

 

( 350)وسيجلت تحيت اليرقم  مسيا مة عامية الأردني كشيركةبمقتضى قانون الشركات  الإسراء للتعليم والإستثمارشركة ت سست 

ب دف ت سيس وإقامة جامعة ش لية تحت مسمى )جامعة الإسراء( تقيوج بتيدريس المواضييع التيي توافيق علي يا  2004آب  3بتاري  

إن مركيز وزارة التعليم العالي، وشي شعمال شخرى مرتبطة ب ذه الإتفاقية منصوص علي ا مين عقيد الت سييس والن ياج اليداخلي ل يا. 

 .ردنية ال اهميةالمملكة اسفي تسجيل الشركة  و 
 

 الأردن. -إن شس م الشركة مدرجة في بورصة عمان للأوراق المالية 
 

                 فيييي جلسيييته المنعقيييدة بتييياري  إدارة الشيييركةمجليييس مييين قبيييل المرفقييية الموحيييدة  المرحليييية المختصيييرة الماليييية قيييوائمال تيييم إقيييرار

 .2025نيسان  29

 

 

 
 

 الهامةالسياسات المحاسبية .      2
 

 الموحدة المرحلية المختصرة المالية قوائمأسس إعداد ال
 

المالييية المرحلييية المختصييرة الموحييدة للشييركة وفقيياً للمعييايير الصييادرة عيين مجلييس معييايير المحاسييبة الدولييية  قييوائمتييم اعييداد ال

 والتفسيرات الصادرة عن لجنة تفسيرات التقارير المالية الدولية المنبثقة عن مجلس معايير المحاسبة الدولية.
 

ً  قوائمتم إعداد ال ثناء الموجيودات الماليية التيي ت  ير بالقيمية اسيتلمبيدش الكلفية التاريخيية ب المالية المرحلية المختصرة الموحيدة وفقيا

 العادلة. 
 

 

 والذي يمثل العملة الرئيسية للشركة.الموحدة  المرحلية المختصرة المالية قوائمإظ ار ال ةإن الدينار الأردني  و عمل
 

 

، بإستثناء المعايير والتعديلات السابقة السنةمتماثلة مع السياسات التي تم اتباع ا في  الحالية فترةللإن السياسات المحاسبية المتبعة 

 المالية الحالية. الفترةالجديدة التي شصبحت واجبة التطبيق إعتباراً من بداية 
 

 

الماليية السينوية والمعيدة  قيوائمس تتضمن كافة المعلومات والإيضاحات المطلوبية للالموحدة المالية المرحلية المختصرة  قوائمإن ال

كميا شن نتيائ   ، 2024كيانون الأول  31ويجب شن تقرش مع التقريير السينوي للشيركة كميا فيي  وفقا لمعايير التقارير المالية الدولية

 الأعمال المرحلية س تمثل بالضرورة مؤهراً عن النتائ  السنوية المتوقعة.
 
 

 

 

 أسس توحيد القوائم المالية 

التابعة الخاضعة لسيطرت ا، وتتحقق السييطرة عنيدما  وهركت اتتضمن القوائم المالية المرحلية الموحدة القوائم المالية للشركة الأج 

يكون للشركة الأج حقوق في العوائد المتغيرة الناتجية عين إرتباط يا بالشيركة المسيتثمر في يا وليدي ا القيدرة عليى التي ثير عليى  يذه 

ثمر في ا فقط عندما يتحقق ما العوائد من خلال قدرت ا على السيطرة على الشركة المستثمر في ا، وتتم السيطرة على الشركة المست

 يلي: 
 

 

سيطرة الشركة الأج على الشركة المستثمر في ا )الحقوق القائمة التي تمنح الشركة الأج القيدرة عليى توجييه النشياطات ذات الصيلة  -

 للشركة المستثمر في ا(.
 

 ر في ا.تعرض الشركة الأج شو حقوق ا للعوائد المتغيرة الناتجة عن إرتباط ا بالشركة المستثم -
 

 القدرة على ممارسة السيطرة على الشركة المستثمر في ا والت ثير على عوائد ا. -

 
 

 

 
 

 



 شركة الإسراء للتعليم والإستثمار المساهمة العامة المحدودة

 المختصرة )غير مدققة(الموحدة المرحلية  إيضاحات حول القوائم المالية

 2025آذار  31
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التابعة كميا فيي نفيس تياري  القيوائم الماليية للشيركة الأج وبإسيتخداج نفيس السياسيات المحاسيبية المتبعية فيي  ةتم إعداد القوائم المالية للشركي

زمية عليى التابعة تتبع سياسات محاسبية تختلف عن تلا المتبعة فيي الشيركة الأج فييتم اجيراء التعيديلات اللا ةاذا كانت الشرك .الشركة الأج

 تتطابق مع السياسات المحاسبية المتبعة في الشركة الأج.التابعة ل ةالقوائم المالية للشرك

 

فييه فعليياً انتقيال سييطرة  ييتمالتابعة في قائمة الدخل المرحلية الموحدة من تاري  تملك ا و و التاري  اليذي  ةالشرك شعماليتم توحيد نتائ  

تم اليتخلص من يا فيي قائمية اليدخل المرحليية الموحيدة حتيى يي التابعة الت ةالشرك شعماليتم توحيد نتائ   .التابعة ةلشركعلى ا الأج الشركة

 التابعة. ةد الشركة فيه السيطرة على الشركفقتالتاري  الذي 

 

 مع القوائم المالية المرحلية المختصرة للشركة الأج: تم توحيد قوائم ا المالية  يالتابعة الت ةوفيما يلي عرض للشرك 
 

 طبيعة النشاط التملكنسبة  مالالرأس  اسم الشركة
    

 اسستثمارفي المجاست السياحية والزراعية والتجارية %100 5,000,000  هركة الفريد للإستثمار 

    
 

 
 
 

 استخدام التقديرات

التقديرات وتطبيق السياسات المحاسبية يتطلب من إدارة الشركة القياج ببعض   المختصرةالموحدة المرحلية  المالية قوائمإن إعداد ال

المالية والإيضاحات المرفقة ب ا. إن تلا التقديرات تستند على فرضيات تخضع لدرجات متفاوتة من  قوائمواسجت ادات التي تؤثر على ال

الدقة والتيقن، وعليه فإن النتائ  الفعلية في المستقبل قد تختلف عن تقديرات الإدارة نتيجة التغير في شوضاع وظروف الفرضيات التي 

 استندت علي ا تلا التقديرات. 
 

 :المختصرةالموحدة المرحلية  المالية قوائموفيما يلي ش م التقديرات التي تم استخدام ا في إعداد ال
 

احتساب اسست لاكات السنوية اعتمادا على الحالة  بشكل دوري لغايات الملموسة للأصولقوج الإدارة بإعادة تقدير الأعمار الإنتاجية ت  -

 المرحلية الدخل قائمةالعامة لتلا اسصول وتقديرات الأعمار الإنتاجية المتوقعة في المستقبل، ويتم اخذ خسارة التدني )إن وجدت( في 

 .الموحدة

( حيث تتطلب  ذه العمليه 9)   رقم رير المالية الدوليتقوج إدارة الشركة بتقدير قيمة خسائر تدني الموجودات المالية وفقاَ لمعيار التقا -

إستخداج العديد من الفرضيات والتقديرات عند إحتساب التدفقات النقدية المستقبلية وقيم الضمانات ونسب التعثر وشرصدة الموجودات 

 المالية.المالية عند التعثر وتحديد فيما اذا كان  ناك زيادة في درجة المخاطر اسئتمانية للموجودات 

 في المخازن. الموادبطيئة الحركة بحيث يكون  ذا التقدير بناءً على شعمار  بضاعةتقوج إدارة الشركة بتقدير قيمة مخصص  -

 

 

 

 

 أرباح موزعة .     3
 

 

   
المسيا مين بنسيبة عليى توزييع شربياح نقديية عليى  2025آذار  23وافقت ال يئة العامة للشركة في اجتماع ا العادي المنعقد بتياري  

 ( مليون دينار.15%( من رشس المال البالغ )25)

 

 

 

 

 

 

 الوضع الضريبي.     4
 

 .2020للشركة حتى ن اية عاج  تم تسوية الوضع الضريبي -

 

ولم تقم دائرة ضريبة الدخل  2024و 2023، 2022، 2021 للأعواجالتقدير الذاتي عن نتائ  شعمال الشركة  كشوفتم تقديم  -

 سجلات الشركة لتاريخه.بمراجعة 
 

وفقاً  2025آذار  31للثلاثة شه ر المنت ية في تم احتساب مخصص ضريبة الدخل والمسا مة الوطنية عن نتائ  شعمال الشركة  -

 لقانون ضريبة الدخل.

 

 

  



 شركة الإسراء للتعليم والإستثمار المساهمة العامة المحدودة

 المختصرة )غير مدققة(الموحدة المرحلية  إيضاحات حول القوائم المالية

 2025آذار  31

- 9 - 
 

 

 القيمة العادلة للأدوات المالية      . 5
 

 

جو رياً عن قيمت ا الدفترية حيث شن مع م الأدوات الماليية إميا قصييرة  إن القيمة العادلة للموجودات والمطلوبات المالية س تختلف

 الأجل بطبيعت ا شو يتم إعادة تسعير ا باستمرار.
 

 
 

 تستخدج الشركة الترتيب التالي لغايات تحديد القيمة العادلة للأدوات المالية:
 

 الأدوات المالية.المستوى الأول: الأسعار السوقية المعلنة في الأسواق النشطة لنفس 
 

المستوى الثاني: شساليب تقيييم تعتميد عليى ميدخلات تيؤثر عليى القيمية العادلية ويمكين ملاح ت يا بشيكل مباهير شو غيير مباهير فيي 

 السوق.
 

 المستوى الثالث: شساليب تقييم تعتمد على مدخلات تؤثر على القيمة العادلة ولكن س يمكن ملاح ت ا  في السوق.
 

 

 

 2025آذار  31

 المستوى 

 الأول

 المستوى 

 الثاني

 المستوى 

 المجموع الثالث
     

 2,529,581  -  112,708  2,416,873  موجودات مالية بالقيمة العادلة من خلال قائمة الدخل
 

 

 

 

 

 

 2024كانون الأول  31

 المستوى 

 الأول

 المستوى 

 الثاني

 المستوى 

 المجموع الثالث
     

 2,391,480  - 112,708  2,278,772  بالقيمة العادلة من خلال قائمة الدخلموجودات مالية 
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Al Isra for Education and Investment  
Public Shareholding Company 

Interim Consolidated Statement of Financial Position  
As at 31 March 2025 

 

(In Jordanian Dinar) 
_______________________________________________________________________________________________ 

 

 

 
 

Note 

31 March 
2025 

(Unaudited) 

31 December 
2024 

(Audited) 

Assets    

Non - current assets    

Property and equipment  20,461,381 20,305,730 

Investment properties  6,996,417 6,996,417 

Total non-current assets   27,457,798 27,302,147 

    

Current assets    

Inventory  159,843 143,969 

Financial assets at fair value through profit or loss  2,529,581 2,391,480 

Other current assets  152,512 178,179 

Accounts receivable  5,344,747 4,130,900 

Bank deposits  3,600,000 4,600,000 

Cash and cash equivalents   388,857 619,187 

Total current assets  12,175,540 12,063,715 

Total assets  39,633,338 39,365,862 

    

Equity and liabilities    

Equity    

Paid - in capital   15,000,000 15,000,000 

Statutory reserve    3,750,000 3,750,000 

Voluntary reserve    4,892,472 4,892,472 

Retained earnings 3 8,765,014 10,943,311 

Total equity  32,407,486 34,585,783 

    

Liabilities     

Income and National Contribution tax provision  721,239 339,225 

Accounts payable  434,699 631,543 

Unearned revenues  5,462,522 3,149,825 

Other current liabilities  607,392 659,486 

Total liabilities  7,225,852 4,780,079 

Total equity and liabilities  39,633,338 39,365,862 

 

 

 

 

 

   
   

 

 

 

 

 “The accompanying notes from (1) to (5) are an integral part of these condensed consolidated interim financial statements and read with review report” 
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Al Isra for Education and Investment  
Public Shareholding Company 

Interim Consolidated Statement of Comprehensive Income  
For the Three Months Ended at 31 March 2025 

 
(In Jordanian Dinar) 

____________________________________________________________________________________________________ 
 

 
 31 March  

2025 

(Unaudited) 

31 March  
2024 

(Unaudited) 

Revenues    

Educational activity revenues  4,796,787 4,456,404 

Other revenues  329,555 238,229 

Changes in fair value of financial assets at fair value through profit or loss 138,101 (50,308) 

Total revenue  5,264,443 4,644,325 

   

Expenses   

Educational and administrative expenses (3,257,536) (2,971,775) 

   

Profit for the period before income tax  2,006,907 1,672,550 

Income tax for the period (414,480) (340,951) 

National Contribution tax for the period (20,724) (17,048) 

Total comprehensive income for the period 1,571,703 1,314,551 

   

   

   

Basic and diluted earnings per share 0.104 0.088 

   

 
 
 

 
 
 

 
 

   
   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

“The accompanying notes from (1) to (5) are an integral part of these condensed interim consolidated financial statements and read with review report” 
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Al Isra for Education and Investment  
Public Shareholding Company 

Interim Consolidated Statement of Changes in Equity  
For the Three Months Ended at 31 March 2025 (Unaudited) 

 
(In Jordanian Dinar) 

____________________________________________________________________________________________________  
 

 
      
 Paid-in 

Capital 
Statutory 
Reserve 

Voluntary 
Reserve 

Retained* 
Earnings 

Total 
Equity 

      

Balance at 1 January 2025 15,000,000 3,750,000 4,892,472 10,943,311 34,585,783 

Dividends paid (Note 3) - - - (3,750,000) (3,750,000) 

Total comprehensive income for the period  - - - 1,571,703 1,571,703 

Balance at 31 March 2025 15,000,000 3,750,000 4,892,472 8,765,014 32,407,486 

      

Balance at 1 January 2024 15,000,000 3,750,000 4,892,472 11,153,404 34,795,876 

Total comprehensive income for the period  - - - 1,314,551 1,314,551 

Balance at 31 March 2024 15,000,000 3,750,000 4,892,472 12,467,955 36,110,427 

      
 

* Retained earnings as at 31 March 2025 included unrealized gains relate to changes in fair value of financial assets at 
fair value through profit or loss amounting to JOD (138,101) which are not allowed to be distributed to shareholders.    

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

“The accompanying notes from (1) to (5) are an integral part of these condensed interim consolidated financial statements and read with review report” 
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Al Isra for Education and Investment  
Public Shareholding Company 

Interim Consolidated Statement of Cash Flows  
For the Three Months Ended at 31 March 2025 

 
(In Jordanian Dinar) 

_____________________________________________________________________________________________________ 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

“The accompanying notes from (1) to (5) are an integral part of these condensed interim consolidated financial statements and read with review report” 

 

 31 March 
2025 

(Unaudited) 

31 March 
2024 

(Unaudited) 

Operating activities   

Profit for the period before income tax 2,006,907 1,672,550 

Depreciation 235,825 252,005 

Changes in fair value of financial assets at fair value through profit or loss (138,101) 50,308 
   

Changes in working capital    

Accounts receivable (1,213,847) (852,242) 

Inventory (15,874) (4,338) 

Other current assets 25,667 158,114 

Accounts payable (196,844) (73,483) 

Unearned revenues 2,312,697 1,774,074 

Other current liabilities  (52,094) 9,282 

Income tax  paid (53,190) (51,037) 

Net cash flows from  operating activities  2,911,146 2,935,233 

   

Investing activities    

Bank deposits 1,000,000 (2,500,000) 

Property and equipment (391,476) (104,103) 

Net cash flows from (used in) investing activities  608,524 (2,604,103) 

   

Financing  activities   

Dividends paid  (3,750,000) - 

   

Changes in cash and cash equivalents (230,330) 331,130 

Cash and cash equivalents, at beginning of year  619,187 578,141 

Cash and cash equivalents, at end of period 388,857 909,271 
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Al Isra for Education and Investment  
Public Shareholding Company 

Notes to the Condensed Interim Consolidated Financial Statements (Unaudited) 
31 March 2025 

 
(In Jordanian Dinar) 

______________________________________________________________________________________________________ 
 

1  .   General 
 

Al Isra for Education and Investment Company PLC. Was established on 3 August 2004 as a Public 
Shareholding Company and registered at the Ministry of Trade and Industry under number (350) in the 
Hashemite Kingdom of Jordan. The Company's main objective is establishing and building private 
university in the Kingdom under the name of AL- Isra University, to teach topics approved by the Ministry 
of Higher Education and any other work related to this agreement stipulated in the memorandum of 
association. 

 
The Company shares are listed in Amman Stock Exchange – Jordan 

The condensed interim consolidated financial statements have been approved for issue by the Company’s 

Board of Directors on 29 April 2025. 

 
2  .    Summary of significant accounting policies 
 

 

Basis of Preparation  
The condensed interim consolidated financial statements of the Company have been prepared in accordance 
with International Accounting Standard number (34) “Interim Financial Reporting”. They do not include all 
of the information required in annual financial statements in accordance with IFRSs, and should be read in 
conjunction with the consolidated financial statements of the Company for the year ended 31 December 2024.  
 
 

The condensed interim consolidated financial statements have been prepared on a historical cost basis except 
for financial assets, which have been measured at fair value. 
 
  

The condensed interim consolidated financial statements are presented in Jordanian Dinar which is the 
functional currency of the Company. 

 

The accounting policies are consistent with those used in the previous period, except for the adoption of new 
and amended standards effective as at the beginning of the period. 

 
Basis of Consolidation 
The condensed interim consolidated financial statements comprise of the financial statements of the parent 
and its subsidiary where the Company has the power to govern the financial and operating policies of the 
subsidiary so as to obtain benefits from their activities. The financial statements of the subsidiary is prepared 
for the same reporting year as the Company using consistent accounting policies. All balances, transactions, 
income, and expenses between the Company and its subsidiary is eliminated. 
 

Subsidiary is fully consolidated from the date of acquisition, being the date on which the Company obtains 
control, and continue to be consolidated until the date that such control ceases. 
 

The results of operations of the subsidiary are consolidated in the interim consolidated statement of profit or 
loss from the acquisition date which is the date on which control over subsidiary is transferred to the 
Company. The results of operation of the disposed subsidiary are consolidated in the consolidated statement 
of profit or loss to the disposal date which is the date on which the Company loses control over the 
subsidiary. 
 
The following subsidiary has been consolidated:  

 
 

 
Company 

 
Paid-in capital 

 
Ownership Activity 

    

Al Fareed Investment Company  5,000,000 100% Investment in commercial , agricultural and tourism activities 

 



Al Isra for Education and Investment (PLC) 
Notes to the Condensed Interim Consolidated Financial Statements (Unaudited) 
31 March 2025 
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Use of estimates 
 

The preparation of the condensed interim consolidated financial statements requires management to make 
estimates and assumptions that affect the reported amount of financial assets and liabilities and disclosure of 
contingent liabilities. Such estimates are necessarily based on assumptions about several factors involving varying 
degrees of judgment and uncertainty and actual results may differ resulting in future changes in such provisions.  
Management believes that the estimates are reasonable and are as follows: 
 
 

- Management reviews periodically the tangible assets in order to assess the depreciation for the year based on the 
useful life and future economic benefits. Any impairment is taken to the interim statement of profit or loss. 
- The measurement of impairment losses under IFRS 9 requires judgment, in particular, the estimation of the 

amount and timing of future cash flows and collateral values when determining impairment losses and the 
assessment of a significant increase in credit risk. These estimates are driven by a number of factors, changes in 
which can result in different levels of allowances. Elements of the expected credit loss model that are considered 
accounting judgments and estimates include Probability of default (PD), Loss given default (LGD) and Exposure 
at default (EAD). 
- Educational materials are held at the lower of cost or net realizable value. When educational materials become old 

or obsolete, an estimate is made of their net realizable value.  
 
 
 

3  .    Dividends  
The General Assembly has approved in its meeting held on 23 March 2025 to distribute (25%) as cash 
dividends to the shareholders.  

 

 
4  .   Income Tax  

- The Company has settled its tax liabilities with the Income Tax Department up to the year ended 2020. 

- The income tax returns for the years 2021, 2022, 2023 and 2024 have been filed with the Income Tax 
Department, and the Department has not reviewed the Company’s records.  

- The Income and National Contribution tax provision for the three months ended at 31 March 2025 was 
calculated in accordance with the Income Tax Law. 

 

5  .    Fair Value of Financial Instruments 

Financial instruments comprise of financial assets and financial liabilities. Financial assets of the Company 
include of cash and cash equivalents, accounts receivable and securities. Financial liabilities of the Company 
include accounts payables, income tax provision, and other current liabilities. 
 

The fair values of the financial assets and liabilities are not materially different from their carrying values as 
most of these items are either short-term in nature or re-priced frequently. 
 

Financial assets and financial liabilities measured at fair value in the interim consolidated statement of 
financial position are grouped into three levels of a fair value hierarchy. The three levels are defined based 
on the observability of significant inputs to the measurement, as follows: 

 

 Level 1: quoted prices (unadjusted) in active markets for identical assets or liabilities. 
 Level 2: inputs other than quoted prices included within level 1 that are observable for the asset or liability, 

either directly or indirectly. 
 Level 3: unobservable inputs for the asset or liability. 

 

 

31 March 2025 Level 1 Level 2 Level 3 Total 

Financial assets at fair value through profit or loss 2,416,873 112,708 - 2,529,581 

 

31 December 2024 Level 1 Level 2 Level 3 Total 

Financial assets at fair value through profit or loss 2,278,772 112,708 - 2,391,480 
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